

MINISTRY OF EDUCATION
AND SCIENCE
OF THE RUSSIAN FEDERATION

Federal State Budgetary
Educational Institution of Higher Education
“Volga State University of Technology”
(FSBEI HE “VolgaTech”)

3 Lenin Sq., Yoshkar-Ola
Mari El, 424000
+7(8362)68-68-70, fax +7(8362)41-08-72

E-mail: info@volgatech.net,
<http://www.volgatech.net/>



**DEAR GUESTS, PARTICIPANTS AND ORGANIZERS
OF THE XIV INTERNATIONAL MAY CONFERENCE ON STRATEGIC
MANAGEMENT *IMKSM18***

On behalf of the Volga State University of Technology and on my own behalf as Rector of the University I am happy to welcome the participants and the guests of the XIV International May conference on strategic management *IMKSM18*.

Technological modernization of the state is impossible without creation and development of new competitive industries based on innovative products and management systems. Within this framework one of the priority directions of educational and scientific development of a university or company are management, innovation theory, staff management and products quality control.

I believe that the main objective of the conference is to share International experience and knowledge in the field of innovative business and strategic management. I hope that the results will be useful for all the participants, while the achievements and recommendations presented will really find their application in practice.

I wish the participants and the organizers of the conference fruitful work, constructive dialogue and effective cooperation. *IMCSM* will be a great conference not only for sharing the latest insights into academic and industrial research but to getting acquainted with the unique environment of Belgrade and Serbia as well.

Rector

Victor Ye. Shebashev

МИНОБРНАУКИ РОССИИ
Федеральное государственное бюджетное
образовательное учреждение
высшего образования
«Поволжский государственный
технологический университет»
(ФГБОУ ВО «ПГТУ»)

пл. Ленина, д. 3, г. Йошкар-Ола,
Республика Марий Эл, 424000
Телефон (8362) 68-68-70, факс (8362) 41-08-72

E-mail: info@volgatech.net,

<http://www.volgatech.net/>

ИНН/КПП 1215021281/121501001



УВАЖАЕМЫЕ ГОСТИ, УЧАСТНИКИ И ОРГАНИЗАТОРЫ 14-й МЕЖДУНАРОДНОЙ МАЙСКОЙ КОНФЕРЕНЦИИ ПО СТРАТЕГИЧЕСКОМУ МЕНЕДЖМЕНТУ IMKSM18!

От имени Поволжского государственного технологического университета и себя лично приветствую участников и гостей 14-й международной майской конференции по стратегическому менеджменту «IMKSM18».

Технологическая модернизация государства невозможна без создания и развития новых конкурентоспособных производств, базирующихся на инновационных продуктах и системах управления. В этой связи одними из приоритетных направлений развития образовательной и научной деятельности университета являются менеджмент, инноватика, управление персоналом предприятия и качеством выпускаемой продукции.

Главная цель проведения конференции заключается в обмене передовым международным опытом и знаниями в сфере инновационного управления и стратегического менеджмента. Надеюсь, что полученные результаты будут полезны всем участникам, а предложенные достижения и рекомендации действительно найдут своё применение в практической деятельности.

Желаю всем участникам и организаторам Симпозиума плодотворной работы, конструктивного диалога и эффективного взаимодействия. IMCSM является возможностью не только для обмена последними достижениями в науке и производстве, а также для знакомства с уникальной средой Белграда и Республики Сербия.

Ректор

В. Е. Шебашев